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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Sirku konaného dňa 22.03.2023 

 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá je súčasťou zápisnice. 

         

Overovatelia zápisnice:   p. Alžbeta Kovalčíková, p. Martina Donová 
Zapisovateľ:      p. Daniel Fakla 
 
P r o g r a m:  
1./ Otvorenie zasadnutia 

2./ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3./ Schválenie programu zastupiteľstva 

4./ Rekonštrukcia budovy Obecného úradu – projekt „Zvýšenie energetickej účinnosti budovy“ 

5.  Rekonštrukcia MŠ Sirk – projekt „Rozšírenie kapacity MŠ“ 

6./ Zriadenie Turistického informačného centra – kino Železník 

7./ Rekonštrukcia Muránskeho skupinového vodovodu 

8./ Informácie starostu obce 

9./ Informácie hlavného kontrolóra obce 

10./ Žiadosti občanov 

11./ Diskusia 

12./ Uznesenia 

13./ Z á v e r 

 

K bodu 1.: Otvorenie zasadnutia 

Otvorenie rokovania OZ previedol starosta obce p. Daniel Fakla, privítal všetkých prítomných 

poslancov  a hostí a konštatoval, že z 9 poslancov sú prítomní 8 poslanci, čiže OZ je 

uznášaniaschopné. 
 

Neprítomný 1 poslanec OZ – p. Peter Lesnický sa ospravedlnil. 

 

K bodu 2.: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice starosta navrhol:  p. Alžbetu Kovalčíkovú a p. Martinu Donovú. 

Za zapisovateľa zápisnice starosta navrhol p. Daniela Faklu.      
 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 1/III/2023) 
 

K bodu 3: Schválenie programu zastupiteľstva 
Starosta sa opýtal poslancov, či majú niečo na doplnenie do programu dnešného zasadnutia. 

Poslanci nemali na doplnenie žiadny bod, doplnenie programu navrhol sám starosta obce  a to 

vsunúť do programu schvaľovanie úpravy rozpočtu - rozpočtové opatrenie č. 1 .Starosta dal 

hlasovať o programe zastupiteľstva s touto zmenou. 
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Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  
     Petročko, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 2/III/2023). 
Schválený program zasadnutia 
1./ Otvorenie zasadnutia 

2./ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3./ Schválenie programu zastupiteľstva 

4./ Úprava rozpočtu – rozpočtové opatrenie č. 1 

5./ Rekonštrukcia budovy Obecného úradu – projekt „Zvýšenie energetickej účinnosti budovy“ 

6.  Rekonštrukcia MŠ Sirk – projekt „Rozšírenie kapacity MŠ“ 

7./ Zriadenie Turistického informačného centra – kino Železník 

8./ Rekonštrukcia Muránskeho skupinového vodovodu 

9./ Informácie starostu obce 

10./ Informácie hlavného kontrolóra obce 

11./ Žiadosti občanov 

12./ Diskusia 

13./ Uznesenia 

14./ Z á v e r 

 

K bodu 4: 

a/Úprava rozpočtu – rozpočtové opatrenie č. 1 
Úpravu rozpočtu predniesol starosta obce a tvorí prílohu č.1 tejto zápisnice. Úprava rozpočtu 

bola prevedená v príjmovej časti, ako i výdavkovej časti rozpočtu. Ide o navýšenie bežných 

príjmov o prijaté transfery zo ŠR, transfery na prenesený výkon štátnej správy, zapojenie 

zostatku nevyčerpaných finančných prostriedkov z predchádzajúcich rokov a navýšenie 

podielových daní na základe zverejnených východiskových štatistických údajov MFSR. 

Uvedené transfery boli zapracované do výdavkovej časti bežného rozpočtu (príspevok na činnosť 

matriky, DHZ, TSP, referendum, osobitný príjemca, školské stravovanie, projekty z ÚPSVaR, 

pomocné vychovávateľky MŠ. Navýšili sa výdavky hradené z vlastných zdrojov o položky, ktoré 

neboli zahrnuté v schválenom rozpočte. Táto úprava rozpočtu zahrňuje tiež Rozpočtové 

opatrenie č.1 Základnej školy v Sirku. Úprava rozpočtu bola prevedená tak, aby bol rozpočet 

vyrovnaný. 
Rozpočtové opatrenie č. 1 tvorí prílohu č. 1 zápisnice. 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 

 
Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 3/III/2023). 
 

b/ Schvaľovanie použitia rezervného fondu 

 Starosta obce informoval o použití rezervného fondu na úhradu kapitálových výdavkov: 

- projektová dokumentácia ,,Zvýšenie energetickej účinnosti budovy OcÚ“- 3 100,- EUR 

- stavebný dozor k projektu ,,Zníženie energetickej účinnosti budovy ŠJ“- 1 776,- EUR. 
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Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  
     Petročko, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 

 
Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 4/III/2023). 
 

K bodu 5:  „Rekonštrukcia budovy Obecného úradu v Sirku“ 
Starosta informoval o projekte „Rekonštrukcia budovy OcÚ v Sirku” v oblasti Zvyšovanie 

energetickej účinnosti existujúcich verejných budov z Environmentálneho fondu. Dotácia z 

environmentálneho fondu predstavuje sumu 155.942,17 €, vlastné zdroje 8.207,49 €. Po krátkej 

diskusii dal starosta hlasovať za zapojenie są obce do tohto projektu s uvedenou sumou 

spoluúčasti obce, ktorá bude použitá z rezervného fondu. 

 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 

 
Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 5/III/2023). 
 
 

K bodu 6: Rekonštrukcia MŠ – „Rozšírenie kapacít Materskej školy v Sirku“ 
Starosta informoval poslancov o ukončení verejného obstarávania na rekonštrukciu budovy a 

areálu Materskej školy v Sirku. Celková hodnota zákazky je 468.398,46 € bez spoluúčasti obce. 

Je rozdelená na časť 1.Stavebné práve – úspešný uchádzač firma Reinter s.r.o. Humenné – 

454.118,46 € a časť 2. Vybavenie detského ihriska – úspešný uchádzač firma Intersystém EU 

s.r.o., Bytča – 14.280.-€. Po krátkej diskusii dal starosta hlasovať za uskutočnenie projektu s 

uvedeným výsledkom verejného obstarávania. 
 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 6/III/2023). 
 

K bodu 7:  „Zriadenie Turistického informačného centra/TIC/ v kine Stachanov – Železník” 
Starosta obce oboznámil poslancov o projekte „Zriadenie TIC v kine Stachanov-  Železník“, 

schválená dotácia predstavuje sumu 39.986,15 € z Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja 

a informatizácie SR v rámci Programu rozvoja vidieka. Na uvedenú rekonštrukciu je potrebné 

použiť vlastné zdroje obce vo výške 25.897,09 €. Celková suma rekonštrukcie je 65.883,24 €. 

Verejné obstarávanie na vykonanie zákazky bolo ukončené, víťazným uchádzačom je firma 

MAJAMI – Marian Perenčaj, Tisovec. 
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Starosta dal hlasovať za použitie vlastných zdrojov vo výške 25.897,09 €, ktoré budú použité z 

rezervného fondu. 
 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Kovalčíková,   

     Petročko, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 
NEHLASOVAL:  1 poslanec (Donová) 
NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 7/III/2023). 
 

K bodu 8: „Rekonštrukcia Muránskeho skupinového vodovodu / MSV /“ 
Starosta podal informácie k projektu „Rekonštrukcii MSV Červeňany“ – prepojenie starých a 

nových Červenian. Dotácia z Environmentálneho fondu predstavuje sumu 113.222 €, celková 

suma rekonštrukcie je 119.181,80 €, spoluúčasť obce – 5.959,80 €. Vysúťažená firma na 

realizáciu zákazky je STAVTECH BB s.r.o., Banská Bystrica. Starosta po diskusii dal hlasovať 

za použitie vlastných zdrojov obce vo výške 5.959,80 € na tento projekt, ktoré budú použité z 

rezervného fondu. 
 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová,Kovalčíková,  

     Petročko, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov  
NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 8/III/2023). 
 

K bodu 9: Informácie starostu obce 

a/ Plnenie uznesení 

Starosta obce informoval o plnení uznesení. Všetky uznesenia za minulé obdobie (od 10.11.2017) 

sú splnené, okrem: 

UZNESENIE č. 18/XII/2021 - postupná rekonštrukcia budovy pošty vlastnými zamestnancami 

obce – nesplnené. 
UZNESENIE č. 24/XII/2021 - vyhotovenie 3 ks tematických tabúľ k „Rozprávkovému chodníku 

Pavla Dobšinského“ na základe žiadosti OZ Sirkovanci – nesplnené. 
UZNESENIE č. 12/XII/2022 bod d/  - Rekonštrukcie obecných budov – zapojenie sa do pro-

jektov v rámci Plánu obnovy- priebežne sa plní, 
UZNESENIE č. 13/XII/2022 – Rekonštrukcia KD v Sirku – nesplnené, 
UZNESENIE č. 17/XII/2022bod  a/ Mgr. D.Zimanová – kúpa a prenájom nehnuteľností – 

nesplnené. 
OZ zobralo informácie na vedomie. 
Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 9/III/2023). 

b/ Zmluva o uzavretí budúcej zmluvy o výkone správy majetku obce   
Starosta obce podal informáciu o potrebe uzavretia zmluvy o budúcej zmluve týkajúcej sa 

výkonu správy majetku / prevádzkovaní majetku obce /, ktorú obec Sirk uzatvorí s 

Východoslovenskou vodárenskou spoločnosťou a. s. Košice a v ktorej budú stanovené 

podmienky prevzatia výkonu správy majetku obce, spočívajúce v prevádzkovaní miestnych 

rozvodov verejného vodovodu v obci Sirk organizáciou VVS a.s. Košice po rekonštrukcii 

vodovodu. Starosta dal hlasovať za podpísanie zmluvy o uzavretí budúcej zmluvy a zverenie 

majetku obce /miestne rozvody verejného vodovodu / do správy VVS a.s. Košice. 
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Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  
     Petročko, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 10/III/2023). 
 

c/ Poukážka v hodnote 300 € pre biatlonistu Martina Beláňa za vzornú reprezentáciu obce 

Starosta obce navrhol udeliť poukážku v hodnote 300 € pre žiaka Martina Beláňa, ktorý 

reprezentuje svoju obec na celoslovenských súťažiach v biatlone a je viacnásobným majstrom 

Slovenska v tejto disciplíne v kategórii žiaci. 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Cangár, Donová, Kovalčíková,    

     Petročko, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  1 poslanec (Ing. Beláň) 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 11/III/2023). 
 

d/Schvaľovanie sobášiacieho rečníka- doplnenie 

Starosta obce navrhol doplniť z radov poslancov sobášiaceho rečníka  p. Mariana Zimana. Dal 

hlasovať. 

 
Hlasovanie: ZA:           7 poslancov (Ing. Beláň,Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Sentandrášiová, Válentová) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  1 poslanec (Ziman) 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 12/III/2023). 
 

 

e/ Kultúrne a spoločenské akcie v roku 2023 
Starosta poinformoval o plánovaných kultúrnych a spoločenských akciách , ktoré organizuje OZ 

Sirkovanci a navrhol doplniť tieto akcie o akcie obecné. 

Dňa 3.06.2023 – MDD akcia pre deti s programom, zodpovedné poslankyne OZ, navrhnuté 

výdavky na akciu vo výške 2.000.- €. 
 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 13/III/2023). 
 

Dňa 19.08.2023 – akcia Sirkovský kotlík – zodpovední poslanci OZ , navrhnuté výdavky na akciu 

vo výške 700.- €. 
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Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  
     Petročko, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 14/III/2023). 
 

Dňa 9.12.2023 – Predvianočné stretnutie dôchodcov pri hudbe – pre starobných dôchodcov nad 
60 rokov, hudba, malý darček, navrhnuté výdavky vo výške 3.000.- € 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 15/III/2023). 
 

f/ Dobudovanie chodníka na osade Šrobárka 
Vzhľadom k tomu, že na osade boli menené strechy na bytových domoch, odkvapové a 

odvodňovacie rúry a stále ešte je potrebné výmenu strešnej krytiny dokončiť, navrhol starosta 

obce aby sa chodník vysypal štrkom a  vyrovnal, čo je lacnejšie ako zámková dlažba. 

Dal za túto možnosť dobudovania chodníka hlasovať. 
 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 16/III/2023). 
 

K bodu 10:  Informácie hlavného kontrolóra 
Hlavná kontrolórka obce Mgr. Jana Zimanová poinformovala o vykonaných kontrolách od 

nástupu do svojej funkcie. 
Previedla kontrolu nakladania s finančnou hotovosťou, príjmov a výdavkov a vedenia pokladne 

OcÚ a kontrolu faktúr za mesiace 10 – 12/2022 -  bez nedostatkov a kontrolu evidencie jázd, 

nákup, čerpanie a spotreba PHM za mesiace 10 - 12/2022 – bez nedostatkov. Previedla kontrolu 

dotácií z rozpočtu obce Sirk v roku 2022 pre OFK Sirk, OZ Rozkvet Gemera, OZ Skryté Poklady 

Slovenska, Slovenský cykloklub Magnezit Jelšava a OZ Cesta von. Nezistila žiadne nedostatky. 

Upozornila na dodržiavanie termínov zverejňovania faktúr a objednávok na webe obce. Zároveň 

previedla kontrolu úhrad DzN, poplatkov za odvoz KO, poplatkov za psy, úhrad nájmu a za odber 

vody v obecných nájomných bytoch za uplynulé roky a konkrétne sumy vyčíslila, pričom zistila 

nárast nedoplatkov za posledné roky Navrhla zasielať častejšie občanom výzvy na úhradu a 

následne vymáhanie dlhov prostredníctvom exekúcií, prípadne opakovane zmluvy s nájomcami 

nepredĺžiť. 

Poslanci navrhli nájomníkov obecných nájomných bytov, ktorí sú neplatičmi  predvolať  a na 

uvedenú skutočnosť upozorniť. 
OZ zobralo informácie na vedomie. 
Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 17/III/2023). 
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K bodu 11: Žiadosti občanov 
a/ SCK Magnezit Jelšava – žiadosť o podporu športového podujatia 

Starosta obce predniesol žiadosť Slovenského cykloklubu Magnezit Jelšava o finančnú podporu 

pri príležitosti usporiadania Východoslovenskej cyklistickej ligy Rudnou cestou, ktorá povedie 

aj obcou Sirk dňa 11.06.2023. Navrhol sumu 100.- €. 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 18/III/2023). 
 

b/ OZ Rozkvet Gemera Revúca – žiadosť o sponzorský dar 
Starosta informoval obecné zastupiteľstvo o doručenej žiadosti OZ Rozkvet Gemera o 

sponzorský dar 700.- € pre členov Atletického klubu pri ZŠ Sirk, nakoľko žiaci školy 

reprezentujú obec Sirk na rôznych športových súťažiach doma, aj v zahraničí. Starosta dal 

hlasovať. 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 19/III/2023). 
 

c/ OZ Rozkvet Gemera Revúca – žiadosť o poskytnutie finančného príspevku pre Obecný 

stolnotenisový klub Sirk 

Starosta predložil žiadosť OZ Rozkvet Gemera o poskytnutie finančného príspevku vo výške 

2.000.- € na zabezpečenie výdavkov spojených s činnosťou Obecného stolnotenisového klubu v 

Sirku na rok 2023. Následne dal hlasovať. 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 20/III/2023). 
 

d/ Dobrovoľné združenie - Banícka cecha Sirk – žiadosť o finančný príspevok 

Starosta informoval o žiadosti Baníckej cechy Sirk o finančný príspevok vo výške 1.000 € na 

pokrytie výdavkoch pri úmrtí členov tohto združenia. Po krátke diskusii dal hlasovať. 
Hlasovanie: ZA:           0 poslancov  

PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  8 poslancov Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

      Petročko, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
  NEHLASOVAL:  0 poslancov 

NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 
Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 21/III/2023). 
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e/ Odpustenie poplatku za dom smútku 

Starosta obce navrhol odpustenie poplatku za Dom smútku pri úmrtí občana s trvalým pobytom 

v obci Sirk od 1.04.2023, pokiaľ nemajú voči obci Sirk žiadne podlžnosti a dal za návrh hlasovať. 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 22/III/2023). 
 

f/ OZ Sirkovanci – žiadosť o schválenie členstva v OZ VSP – Stredný Gemer 
Starosta obce predložil žiadosť OZ Sirkovanci o schválenie členstva v občianskom združení Ve-

rejno súkromné partnerstvo – Stredný Gemer so sídlom v Lubeníku, ktoré potrebujú k prihláške 

do tohto združenia. Dal hlasovať. 
  
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 23/III/2023). 
 

g/ Žiadosť o pridelenie bytu na Slobodárni – Marek Horváth, Sirk 52 

Starosta obce predniesol žiadosť p. Mareka Horvátha, bytom Sirk č. 52 o pridelenie bytu na Slo-

bodárni a vzhľadom k tomu, že menovaný nemá voči obci Sirk žiadne podlžnosti, navrhol zaradiť 

jeho žiadosť do poradovníka na pridelenie bytov. Následne dal hlasovať. 

 
Hlasovanie: ZA:           8 poslancov (Ing. Beláň, Cangár, Donová, Kovalčíková,  

     Petročko, Sentandrášiová, Válentová, Ziman) 
PROTI:      0 poslancov 
ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

  NEHLASOVAL:  0 poslancov 
NEPRÍTOMNÍ:   1 poslanec  (Lesnický) 

Uznesenie bolo prijaté (uznesenie č. 24/III/2023). 
 

K bodu 12.: Diskusia 

 

a/ p. poslanec Ing. Beláň 
Upozornil na vypílenie stromu na cintoríne v Červeňanoch a na nekontrolovaný pohyb psov po 

obci bez majiteľa. Starosta uviedol, že naposledy bolo odchytených a umiestnených do útulku 8 

psov, ale ani oni v útulku nemajú dosť miesta. Bude vyhlásené v miestnom rozhlase, aj v 

úradných tabuliach vyvesené upozornenie na voľný pohyb psov a dodržiavanie VZN o držaní 

psov, príp. uloženie pokút. Ďalej p. Beláň upozornil na zlý stav multifunkčného ihriska. K tomu 

starosta uviedol, že od 1.4.2023 bude 5 mesiacov dohliadať v rámci  projektu z ÚPSVaR 

pracovník len na multifunkčné ihrisko, pričom sa bude vykonávať jeho oprava. Starosta 

informoval o výsledku prešetrovania stavby Oporný múr Železník. Vyšetrovanie bolo ukončené 

uznesením OR PZ Revúca, ktorým sa podnet zamietol. 

 



 9 

b/ p. poslanec Cangár 

Upozornil na neporiadok a chýbajúce smetné koše na autobusových zastávkach, rozbité sklá a 

na nefungujúce ozvučenie v dome smútku, ktoré treba pred pohrebom vždy skontrolovať. 

c/ p. Remper 

Upozornil na nečistené jarky v starom Sirku. 

d/ p. Cangárová 

Žiadala viac pracovníkov menších obecných služieb na Železník, lebo je neporiadok pri pomníku 

aj v okolí požiarnej zbrojnice. Upozornila na zábradlie na cintoríne na Železníku a otvorenú 

búdku na náradie a tiež na neopravený schodík k zdravotnému stredisku. Sťažovala sa na 

nefunkčnosť rozhlasu. Starosta uviedol, že momentálne je porucha rozhlasu, ktorá sa odstraňuje. 

e./p. poslankyňa Válentová 

Upozornila na potrebu vyčistenia potoka. 

f./ p. poslanec Ziman 

Uviedol, že v ŠJ je stále prach a neporiadok a deti tam obedujú, upozornil na chýbajúce stoličky. 

g/ p. poslankyňa Donová 

Pýtala sa na upratovačky v ŠJ, ktoré upratujú jedáleň. Sú tam štyri a nie je tam toľko práce, 

zvládli by to aj dve. Všetky majú obed zdarma. Nedodržiavajú tam hygienu, nemajú zdravotné 

preukazy. Poslanci sa zhodli, že túto situáciu pôjdu preveriť. 

 

 

  

 

K bodu 13.:  Uznesenia 
Starosta uviedol, že uznesenia boli prijímané priebežne pri jednotlivých bodoch. 

   

   

K bodu 14: OZ prebralo všetky body dnešného zasadnutia a program bol vyčerpaný. Starosta 

obce poďakoval všetkým poslancom a prítomným za účasť  a ukončil zasadnutie OZ. 

 

 

 

Overovatelia:     p. Alžbeta Kovalčíková ............................ 

                           

               p. Martina Donová  ............................ 
 

 

 

 

 

 

                 ........................................   

                      Za obecné zastupiteľstvo 

                    Daniel Fakla 

                      starosta obce  
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